

手提電腦 / Notebook

牌子 / Brand	Samsung 三星
型號 / Model	Galaxy Book5 Pro (16", Core Ultra 7, 32GB, 1TB)
原產地 / Place of manufacture	越南 Vietnam
網絡 / Network	<p>Bluetooth v5.4, Wi-Fi 7 (802.11 be 2x2)</p> <p>*實際速度可能因市場、營運商和使用者環境而異。Wi-Fi 7 的可用性可能會因作業系統版本、市場、位置、網路條件和其他因素而有所不同。Wi-Fi 7 無線網路路由器需獨立購買。</p> <p>Bluetooth v5.4, Wi-Fi 7 (802.11 be 2x2)</p> <p>*Actual speed may vary by market, carrier and user environment. Wi-Fi 7 availability may vary due to OS version, market, location, network conditions and other factors. Wi-Fi 7 wireless network routers required and sold separately.</p>
主要功能 / Key features	<p><b>1. 歷來最強 AI 算力及專業級電腦效能</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 高達 47 TOPS 的神經網絡引擎，流暢完成 AI 及機器學習任務</li> <li>- 長達 25 小時電池續航，讓您全情投入熱愛項目</li> <li>- 最新 Wi-Fi 7 及藍牙 5.4 極速無線連接</li> </ul> <p><b>2. 煥然一新的 Galaxy AI PC 體驗</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 「AI 選取」：即時搜尋螢幕上的任何內容</li> <li>- 「Recall」：即時找到電腦上所需的內容*</li> <li>- 「Galaxy AI 生態圈」：連接手機分享剪貼簿內容、拖放檔案及共享 Galaxy AI</li> </ul> <p><b>3. 天生一對：Galaxy S25 + Galaxy Book5</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 「存儲共享」：無線連接手機和電腦的存儲</li> <li>- 「相機共享」：使用手機相機作為電腦的攝像頭</li> <li>- 「相機伸延」：在 Microsoft 文件/Samsung Notes 內直接點擊右鍵使用手機相機拍攝照片/掃描文字並即時插入</li> <li>- 「即時熱點」：一鍵連接手機的 Wi-Fi 熱點</li> <li>- 「Samsung Pass」：指紋同步使用登入資訊</li> </ul> <p><b>4. 一觸開啟 AI 導航</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 觸控螢幕上的生成功能，將想法變成作品</li> <li>- 全新 Copilot Key 一鍵召喚 AI 助理，輕鬆完成各種任務</li> </ul> <p><b>5. 從不妥協的 Galaxy 連接體驗</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 「附近裝置」：全新的 Galaxy 連接體驗介面</li> <li>- 「快速分享」：輕鬆分享照片、影片或檔案給附近的 Galaxy 裝置</li> <li>- 「多重控制」：使用改良的觸控板和鍵盤，同時控制手機和平板</li> <li>- 「第二螢幕」：將平板變成電腦的便攜觸控螢幕</li> </ul> <p><b>1. Unstoppable AI and Professional Computing Performance</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Up to 47 TOPS neural network engine for seamless AI and machine learning tasks</li> <li>- Up to 25 hours battery life for fully immersing in what you love</li> <li>- Latest Wi-Fi 7 and Bluetooth 5.4 for ultimate wireless connectivity</li> </ul> <p><b>2. Next level Galaxy AI PC Experience</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- "AI Select": instantly searches anything on screen</li> <li>- "Recall": instantly find what you need on your PC*</li> <li>- "Galaxy AI ecosystem": share clipboard with phone, drag-and-drop files, and share use of Galaxy AI</li> </ul> <p><b>3. The Perfect Duo: Galaxy S25 + Galaxy Book5</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- "Storage Share": Use your Phone and PC storage as one device wirelessly</li> <li>- "Camera Share": Use your Phone camera as your PC webcam</li> <li>- "Camera Continuity": right click within your Microsoft document/Samsung Notes and Phone camera to take photo/scan words and insert instantly</li> <li>- "Instant Hotspot": connect your Phone's Wi-Fi hotspot with just one click</li> <li>- "Samsung Pass": Sync and use your sign-in info with your fingerprint</li> </ul> <p><b>4. AI Navigation at Your Fingertips</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Control generative features intuitively on touch display to intuitively turn ideas into reality</li> <li>- New Copilot Key: instantly summon your AI assistant to easily complete any task</li> </ul> <p><b>5. Uncompromising Galaxy Connected Experience</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- "Nearby Devices": a brand new interface for Galaxy Connected Experience</li> <li>- "QuickShare": Easily share photos, video and files to nearby Galaxy devices</li> <li>- "Multi Control": Use the enhanced touchpad and keyboard on your PC to control Phone and Tab simultaneously</li> <li>- "Second Screen": Turn your Tab into a portable touchscreen for your PC</li> </ul> <p><small>**"Recall" Will not be available at launch. Expected to be available via future update. Timing may vary by device and region. Please refer to Samsung official website for further details. *產品推出時將不提供 "Recall"。預計將透過未來的更新提供。時間可能因設備和地區而異。詳情請參考三星官方網站。</small></p>
作業系統 / Operating system	Windows 11 Home
處理器 / 顯示晶片 Processor / Chipset	Intel® Core™ Ultra 7 258V



圖像顯示 / Graphic	Intel® Arc™ 140V GPU (16GB)	
系統記憶體 / Internal memory	32 GB LPDDR5X Memory (On Package)	
儲存 / Storage	1 TB NVMe SSD	
螢幕 / Display	16.0" WQXGA+ AMOLED Display (2880 x 1800), Anti-Reflective, Touch Screen Panel	
顏色 / Color	月影灰 Gray	
電源 / Power	65W USB Type-C Adapter	
多媒體 / Multimedia	Quad Speakers ( Woofer Max 5 W x 2, Tweeter 3.3 W x 2), Smart Amp, Dolby Atmos®, Internal Dual Array Digital Mic	
連接埠 / Ports	1 HDMI 2.1 (Supports 8K@60Hz, 5K@120Hz), 2 Thunderbolt™ 4, 1 USB3.2, MicroSD Multi-media Card Reader, 1 Headphone out/Mic-in Combo	
體積 (闊 x 深 x 長) / Dimension (W x D x H)	355.4 x 250.4 x 12.5 mm	
重量 / Weight	1.56 kg	
配套 / Packaging List	Galaxy Book5 Pro (16" 32GB+1TB) 65W Travel Adapter Data Cable (USB-C to C, 1.8m) Quick Start Guide	
產品價格 / Price	請參照銷售備忘錄/發票 Agreed as per Sales Memo/Invoice	
附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)	
保修人身份 / Identity of repair service provider	Samsung Electronics (HK) Co. Ltd	
保修地址 / Repair service address	1) 旺角亞皆老街 8 號朗豪坊辦公大樓 40 樓 09 至 12 室 & 15 室 電話號碼: 3953 6783 2) 銅鑼灣軒尼詩道 498 號銅鑼灣廣場 1 期 15 樓 1501 室 電話號碼: 2521 4888 3) 香港九龍觀塘駿業街 58 號電訊數碼大樓 8 樓 01 室 電話號碼: 8118 1138  1) Unit 09-12&15, 40/F, Office Tower, Langham Place, 8 Argyle Street Tel: 3953 6783 2) Unit 1501, 15/F, Causeway Bay Plaza 1, 489 Hennessy Road Tel: 2521 4888 3) Unit 01, 8/F, Telecom Digital Tower, 58 Tsun Yip Street, Kwun Tong, Kowloon Tel: 8118 1138	
換貨政策 / Exchange policy	你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次。詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.	
保修期 Warranty period	機身 / Handset	12 個月 (國際) +12 個月 (本地) / 12 months (International) + 12 months (Local)
	配件 / Accessory	電池: 12 個月 (國際) / Battery: 12 months (International)

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://www.hkcsl.com>